

3D SINGAPORE

FREE & EASY

新加坡自由行



Hotel Ibis Style on Macpherson
Or similar

(Grand Arrangement)
2 to go package
RM718 P/Pax
(Adult Twin/Triple Share)

Child no bed
RM298
P/Child

Day 1 Arrival Singapore (-) 抵达新加坡

On Arrival, transfer to Hotel Ibis Style on Macpherson or similar.
抵达新加坡，专车接送往酒店办理入住。

Day 2 Singapore (B) 新加坡自由行

Breakfast at Hotel. Free day to explore Singapore or you may join Optional Tour.
早餐在酒店。今天您可以自由探索新加坡或可以自行参加新加坡游览配。

Day 3 Singapore Departure (B) 新加坡出发

Breakfast at Hotel. Free until proceed to Airport for flight back home.
早餐在酒店。自由活动到时间送往机场乘飞机飞返家园。

S.I.C. - 3.5 Hours City Tour
(Mon, Wed, Fri, Sat, Sun only)
MYR per person
160 / 110
(Adult / Child)

USS Entrance +
One way Transfer
(Thu, Fri, Sat, Sun only)
MYR per person
400 / 270
(Adult / Child)

Fare Valid until 31st March 2023
Close out date : 29Sep - 02Oct 2022, 31Dec2022.
Child policy : 3-11 Years old.
Full fare to be collect when place for booking.

S.I.C. - 4.5 Hours Night Safari
(Thu, Fri, Sat, Sun only)
MYR per person
310 / 215
(Adult / Child)

备注：上述行程仅供参考，原则上本公司尽量保持行程不变，然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行程变动或而外的费用，本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境，一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班情况调换行程次序，但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。
Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are advised to purchase travel insurance for travelling period.